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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/23-01/22   
URBROJ: 2170-1-03-00-23-24 
 
Rijeka,  14. 13. prosinca 2023. godine 

 
 

ZAPISNIK 
S 9. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  13.12.2023. godine, s početkom u 16:30 sati u prostorijama MO 
Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Robert Urek, predsjednik VMO Srdoči  

 Paulo Mulac, zamjenik predsjednika VMO Srdoči 

 Goran Lončar, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Serđo Bistričić, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, referentica za mjesnu samoupravu – tajnica 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Robert Urek. 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 7. i 8. sjednice Vijeća MO Srdoči. 
 

 
 
DNEVNI RED: 

 
1. Rebalans Financijskog plana Vijeća MO Srdoči za 2023.god 
2. Usvajanje Programa rada Vijeća MO Srdoči za 2024.god 
3. Usvajanje Financijskog plana Vijeća MO Srdoči za 2024.god 
4. Pristigli dopis 
5. Razno 

 
 
 
 

 
AD1 
Predsjednik vijeća Robert Urek otvara raspravu po prijedlogu Rebalansa financijskog plana Vijeća MO 
Srdoči za 2023. godinu. Rebalans je potreban zbog usklađenja FP VMO Srdoči sa FP Grada Rijeke 
vezano uz donacije  koje su dobivene za program Dan MO Srdoči – Križevica u iznosu većem nego su 
planirane.  
Zaključak:  
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 Jednoglasno je usvojen Rebalans financijskog plana Vijeća MO Srdoči za 2023.godinu 
 
 
 
 
 
 
AD 2 
Predsjednik vijeća MO Srdoči Robert Urek otvara raspravu po prijedlogu Programa rada Vijeća MO 
Srdoči za 2024.godinu.  
Zaključak:  

 Jednoglasno su usvojeni Programi rada Vijeća MO Srdoči za 2024. godinu a koji se 
sastoje od: program Sport 2024, program Dan MO Srdoči – Križevica 2024, program 
Doček Svetog Nikole 2024 

 
 

AD 3 
Predsjednik vijeća Robert Urek otvara raspravu po prijedlogu Financijskog plana Vijeća MO Srdoči za 
2024. godinu.  
Zaključak:  

 Jednoglasno je usvojen Financijski plan Vijeća MO Srdoči za 2024.godinu 
 
 
AD 4 
Predsjednik vijeća Robert Urek otvara raspravu po pitanju prometnog problema Ulice Tina Ujević te 
mnogostrukih dopisa žalbi stanovnika. Nastavno na dopis  gosp. Horta predlaže da se pošalje požurnica 
Odjelu za komunalni sustav i promet kako bi se i pismeno očitovali po temu potrebe izrade elaborata i 
druge dokumentacije kako su usmeno izvijestili Vijeće. 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
Predsjednik vijeća Robert Urek otvara raspravu po prispjelom dopisu kojim se stanovnicu Božić 
obavještava da je u okviru proširenog održavanja orezano grmlje na dijelu trase Marti Retail Park – 
Rešetari. Navedeno je traženo od strane Vijeća MO Srdoči unatrag godine dana u više navrata.  
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, zamoliti će se nadležne službe da u okviru 
proširenog održavanja stazu malo poravnaju i posipaju pijeskom  

 
 
Predsjednik vijeća Robert Urek otvara raspravu po prispjelom dopisu gđe Barić a koji se tiče novog 
sustava naplate odvoza komunalnog otpada koji će se naplaćivati po broju otvaranja spremnika. 
Gospođa predlaže da se obrati pažnja na problem odlaganja izmeta vlasnika pasa i mačaka.  
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, zamoliti će se nadležne službe da planiraju i 
postave male kante predviđene za pseći i mačji izmet u obliku manjih spremnika čije 
otvaranje se ne naplaćuje  

 
 
Predsjednik vijeća Robert Urek otvara raspravu po prispjelom dopisu nadležne službe Grada Rijeke, gđa 
Pivac, koja obavještava vijeće o potrebi iznalaženja lokacije za realizaciju 3982,00 eura koji su preostali 
zbog drugog smjera realizacije komunalnih prioriteta 2023.godine. Vijećnica Matković predlaže 2 klupe 
na drvoredu Miroslava Krleže iznad kamionskog terminala te više klupa na lokaciji šljunčane površine 
prije ulaza u MO na kojoj se sada parkiraju kamioni. 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, uputiti će se dopis nadležnim službama 
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AD 5 
Predsjednik Vijeća daje kratki izvještaj sa provedenog programa Doček Svetog Nikole 2023. Svi vijećnici 
su bili prisutni te su se složili da je bilo  lijepo. U darovnom programu sa glumcem amaterom sudjelovalo 
je 140 djece vrtićkog uzrasta, također su darivana i djeca koja su nastupala u predstavi (60), osim toga 
su darivani rasutim slatkišima i djeca u produženom boravku OŠ Srdoči (njih 180) i djeca koja dolaze na 
svetu misu u župu uoči dana Svetog Nikole (50), pored toga darovano je 30 paketa Caritasovom domu 
za žene i djecu – žrtve obiteljskog nasilja.  
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju skorašnjeg javnog izlaganja DPU Srdoči. Vijećnica 
Matković inzistira da se ponovo pošalje podsjetnik da nam na vrijeme iz urbanizma jave vrijem javnog 
uvida jer smatra da prostor MO nije primjeren pa predlaže da se javni uvid održi u OŠ Srdoči. Vijećnici 
se slažu te se planira zbor građana i javno izlaganje u prostorijama OŠ. 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
Vijećnica Matković inzistira da se učini nešto po pitanju prometne sigurnosti na izlazu iz Marti Retail 
Parka te predlaže da se fizički onemogući skretanje u trgovački centar iz smjera Kastva. Podsjeća da 
nije postavljena adekvatna horizontalna i vertikalna signalizacija kojom se upozorava vozače da se 
nailazi na raskrižje. Također ponovo predlaže izgradnju rotora na tom mjestu.  
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
 

Vijećnici raspravljaju o buci i nemiru koji među stanovnike unose auto i moto utrke na dijelu zatvorene 
ceste D233. U raspravi se navodi neophodnost noćnog mira ali i smanjenja osjećaja da delikventi vladaju 
ulicama Srdoča. Uputiti će se dopis nadležnim službama kojim se traži da se betonski blokovi na početku 
prometnice D233 razmjeste na način da se spriječi ulazak automobilima ali i da motocikli moraju usporiti 
te je ulazak moguć samo za pješake. Predlaže se i da se sa novim betonskim blokovima prometnica 
podijeli na 3 dijela kako bi se eventualni ulazak motociklista također spriječio u sudjelovanju u utrkama. 
Zaključak:  

 Uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
 
Vijećnica Matković predlaže da se usporivač prometa u Ulici Mate Lovraka kod kružnog toka skine i 
premjesti na lokaciju 50 m dalje u istoj ulici kod sata. Naime zbog novosagrađenog rotora vozači 
usporavaju vožnju te sam usporivač prometa (pogotovo onaj bliže kružnim toku) gubi funkciju. 
Zaključak:  

 Uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po radovima koje provodi Čistoća, izvođenje betonske podloge za 
velike spremnike za zajedničko sakupljanje miješanog otpada. Kaže da je zamijećeno da nakon 
izvođenja radova kod stare PBZ banke, Miroslava Krleže 9, zelena površina nije dovedena u prethodno 
stanje. Na toj lokaciji MO je iz sredstva komunalnih prioriteta uložio znatna sredstva u hortikulturno 
uređenje. 
Zaključak:  

 Uputiti će se dopis nadležnim službama komunalnog redarstva da utvrde stanje na 
lokaciji te da se zatraži od KD Čistoća da zasadi ružmarin i lavanda i drugo raslinje 
koje je prethodno bilo posađeno 
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Predsjednik podsjeća da KD Čistoća još od rujna nije dostavilo tražene informacije o svim predviđenim 
lokacijama za prikupljanje otpada po novom sustavu. 
Zaključak:  

 Uputiti će se dopis nadležnim službama 
 
 
Predsjednik informira članove vijeća da je sadašnja tajnica Martina Bogdanić prekinula radni odnos te će 
ostati na radnom mjestu tokom sljedećih mjesec dana koliko traje otkazni rok. Svi članovi vijeća 
jednoglasno se slažu da se Martina Bogdanić angažira kao vanjski suradnica ukoliko je to moguće jer je 
dugogodišnja tajnica koja poznaje problematiku naselja i situaciju na terenu. Vijeće inzistira da se što 
žurnije osigura stalni tajnik na puno radno vrijeme jer su Srdoči brzorastuće naselje sa tendencijom da 
brzo dođe do preko 7000 stanovnika što znači i 7 članova vijeća.   
Zaključak:  

 Uputiti će se dopis nadležnim službama 
 

 
 
 
Sjednica je službeno završila u 18,50 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 

 

Zapisničar  
Martina Bogdanić 

                                                      
                                                    
 
 

Predsjednik VMO Srdoči 
Robert Urek 
      

 


